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Távol volt: Papp Péter bizottsági tag 

 

Hermann Istvánné elnök köszöntötte a megjelenteket és 13 óra 5 perckor megnyitotta a bizottság 

ülését.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. 

Jelezte, több mint 70 pályázat érkezett az idei évben, a felosztható összeg 23 M Ft. Az igények jóval 

meghaladják ezt a keretösszeget.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens jelezte, A „Karate a Gyermekekért” Alapítvány 

visszavonta a pályázatát, mégpedig azért, mert csak a kuratórium elnöke jogosult aláírásra, ő pedig 

semmilyen pénzügyi felelősséget nem tud vállalni a közpénzért. Ezért nem írta alá a pályázatot. 

 

Hermann Istvánné elnök ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontokat.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak a napirend és a 

tárgyalási sorrend elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

5/2018. (IV.4.) TSPBB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2018. április 4-ei, rendkívüli, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A 2017. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elszámolásainak megtárgyalása 

2. A 2018. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elbírálása 

 

Felelős: Hermann Istvánné elnök 

 

Hermann Istvánné elnök Sólyom Jöran bizottsági tag kérésére felolvasta a bizottság tagjainak A 

„Karate a Gyermekekért” Alapítvány pályázatának visszavonásról készített feljegyzést. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag javasolta, tartalékoljanak az alapítványnak, mert valószínűleg szüksége 

lesz a támogatásra. 
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1. NAPIRENDI PONT: A 2017. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elszámolásainak 

megtárgyalása 

 

Hermann Istvánné elnök elmondta, a 2017. évi elszámolások határidőre, a jogszabályoknak 

megfelelően, számlákkal igazolva az önkormányzathoz beérkeztek. 

 

Keltai Erika ügyintéző hozzátette, az elszámolások ellenőrizve lettek és mindegyik elfogadásra 

került. Amelyik szervezetnél visszafizetési kötelezettség volt, ott a visszafizetések megtörténtek.  

. 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

6/2018. (IV.4.) TSPBB határozata 

a 2017. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elszámolásának elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a bizottság által 2017. évben sportcélú és társadalmi célú támogatásban részesített 

támogatottak elszámolását elfogadja. 

 
Felelős: Hermann Istvánné elnök 
 

 

2. NAPIRENDI PONT: A 2018. évi társadalmi és sportcélú pályázatok elbírálása 

 

Hermann Istvánné elnök jelezte, mindenki megkapta a táblázatot. Javasolta, hogy egyesével 

beszéljék meg a javasolt támogatásokat. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens bejelentette, hogy ő a Falu- Hagyományőrző és Kulturális 

Egyesület elnöke. Az egyesület a kis csoportokat (Bránicka, Krídlovka és a Szlovák Klub) felkarolta, 

mivel ők nem rendelkeznek jogalanyisággal, nem fogadhatnak közpénzt. Így ezek a kis egyesületek a 

Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesületen keresztül kapnak támogatási összeget. Ezeknél a 

szervezeteknél az adminisztrációban, az ügyintézésben nem vesz részt, kizárását kéri a jegyzőnél. 

Ezen szervezeteknél az adminisztrációt Dr. Molnár Miléna aljegyző végzi.  

 

Hermann Istvánné elnök jelezte, a Vörös István Hagyományőrző Kulturális és Sport Alapítványnál a 

bírósági cégbejegyzés száma nem volt rajta a pályázaton.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, ez pótlásra került. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérte ezen pótlások bemutatását, mivel elég sok olyan szervezet volt, 

akinél hiányos pályázat volt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens jelezte, van, amelyik pályázatba még nincs 

beadminisztrálva a pótlás. Jelezte, mindig gondja a szervezeteknek az is, hogy a pályázati kiírásban 

hamarabb kérik a bírósági hivatalba, hogy küldjék el a beszámolójukat, a törvényi határidő május 1.  

 

Hermann Istvánné elnök jelezte, az április 12-ére tervezett bizottsági ülés azért is lett előbb 

összehívva, mert a szervezetek jelezték, hogy a rendezvényeikhez már szükségük lenne az 

önkormányzati támogatásra.  
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Sólyom Jöran bizottsági tag ismertette, hogy a táblázat hogyan állt össze és mit tartalmaz. A 

pályázott összeg összesen több mint 68 M Ft. Ebből finanszírozható 23 M Ft. A táblázat legutolsó 

oszlopa az arányosított igény oszlopa, ami nem más, mint a beadott igény összege alapján a 23 M Ft-

ra arányosan jutó rész. A következő két oszlopban a tavaly a pályázat által, illetve a polgármester által 

kiadott összegek szerepelnek. Az 5. oszlopban az a javaslat van, amit egy korábbi egyeztetés során 

megpróbáltak összeállítani. Ez összesen 21,3 M Ft. Így kb. 1,6 M Ft tartalékba kerül. Ha a karatésok 

támogatását kiveszik, akkor még azzal növekszik a tartalék összege. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag hozzátette, az arányosítás azért csalóka, mert aki az igényeit túlsrófolta, 

annál arányosan nagyobb összeg jelenik meg, aki viszont reálisabban számolt, annak ez csökkentett 

összeg. Bizonyos esetekben viszont jól működött az arányosítás, mert kb. a tavaly felhasznált 

támogatási összegre jött ki.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, az előzetes egyezetés során vita volt arról is, hogy egyes 

szervezetek elkezdték azt a fajta működést megvalósítani, hogy külön pályáznak az egyesületnek a 

különböző csoportjai. Példaként a Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesületet említette. Kérdés 

az, hogy ilyen jellegű megbontást a jövőben akarnak-e támogatni, vagy sem.  

A másik probléma az, hogy ha az egyes szervezetek működésében bármilyen gazdasági jogi nonszensz 

beáll, akkor ki vállal büntetőjogi felelősséget?  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, 3 oldalú a szerződés ilyen esetben. Ezt a 

megoldást találta a jegyzőség a kis szervezetekre, akik nem lennének jogosultak támogatást fogadni, 

mert például nincs adószámuk sem. A támogatást a nagy szervezet fogadja, a példa alapján a Falu- 

Hagyományőrző és Kulturális Egyesület, és cél szerinti juttatás, a támogatást átvevő a kis klub 

vezetője, aki felhasználja. A számlák a nagy szervezet nevére szólnak, és alapvetően az egyesület 

vezetője teljes vagyonával felel a civil munkájáért.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, akkor ezekben az esetekben a kis szervezetek által benyújtott 

pályázatokon a nagy szervezet aláírása is ott kellene, hogy legyen minden esetben. Jelezte, ez sok 

esetben hiányzik.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens jelezte, ez az ő restanciája, neki kellett volna kitöltenie.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, van egy pályázati kiírás. Meglátása szerint az a pályázat, ami 

a kiírásban foglalt pályázati feltételnek nem felel meg, az nem létezik, az érvénytelen. Ha már azzal 

kezdik, hogy a pályázati kiírást felrúgják, akkor innentől kezdve milyen jogalapjuk van bármire is?  

Elvárja, hogy az összes benyújtott pályázat, ahol a támogatott nem kifejezetten a nagy szervezet, el 

legyen látva mind a kis szervezet, mind a nagy szervezet vezetőjének aláírásával. Ami nem így van, az 

véleménye szerint érvénytelen pályázat.  

Tehát összegezve először végig kell járniuk, hogy a benyújtott pályázatok alakilag megfelelnek-e a 

kiírásnak. Mert ha nem, akkor az a pályázat nem létező pályázat. Javasolta, hogy ez legyen az egyik 

szabály. Sőt a legelső feltétel az, hogy az elszámolásuk megfelelő legyen.  

 

Hermann Istvánné elnök felsorolta, mely pályázatoknál nincsenek kitöltve a pályázó adatai:  

- OSZE Szabadidő Egyesület, utólag lett odaírva, hogy Ökölvívó Szakosztály, semmi nincs 

kitöltve.  

- Magyar Vöröskereszt KEM-i Szervezete Oroszlányi Területi Szervezete 

- Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet, aki a Semmelweis napra kér támogatást. 

- OSZE Öregfiúk Labdarúgó Csapata működési támogatása,  

- Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Szlovák Klub,  

- Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Bránicka szlovák gyerek néptánccsoport,  

- Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Krídlovka Ifjúsági Fúvós Zenekar. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag felvetésére Hermann Istvánné elnök ismertette a HÉBÉ Alapítvány a 

Művészetoktatásért, a Kále Lulugyi Hagyományőrző Együttes, továbbá a Rajz és Művészeti Szakkör 

pályázatát. 
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Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, hogy a megvásárolt eszközök kinek a vagyonába 

kerülnek?  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, hogy az OKSZIK, illetve az Oroszlányi Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat leltárába kerülnek ezek az eszközök. 

 

Hermann Istvánné elnök javasolta, hogy az alábbi pályázókat kérjék fel hiánypótlásra:  

- OSZE Szabadidő Egyesület Ökölvívó Szakosztály  

- Magyar Vöröskereszt KEM-i Szervezete Oroszlányi Területi Szervezete 

- Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Szlovák Klub,  

- Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Bránicka szlovák gyerek néptánccsoport,  

- Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Krídlovka Ifjúsági Fúvós Zenekar. 

A hiánypótlás határideje: 2018. április 10.  

Javasolta továbbá, hogy április 11-én 13 órakor tartsanak rendkívüli bizottsági ülést e kérelmek 

elbírálása tárgyában.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag kérte, hogy A „Karate a Gyermekekért” Alapítvány is legyen értesítve 

arról, hogy addig még van lehetőség hiánypótlásra.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

7/2018. (IV.4.) TSPBB határozata 

hiánypótlásról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága: 

1. Az OSZE Szabadidő Egyesület Ökölvívó Szakosztályt, a Magyar Vöröskereszt KEM-i 

Szervezete Oroszlányi Területi Szervezetét, a Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesület 

Szlovák Klubot, a Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Bránicka szlovák gyerek 

néptánccsoportot, továbbá a Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesület Krídlova Ifjúsági 

Fúvós Zenekart hiánypótlásra kéri fel, melynek határideje: 2018. április 10. 

2. 2018. április 11-én 13 órakor rendkívüli ülést tart a kérelmek elbírálása tárgyában. 

 
Felelős:  Hermann Istvánné elnök 

 

Ezt követően az OKSZIK Szakorvosi és Ápolási Intézet pályázatáról egyeztettek.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag javasolta, hogy a Semmelweis nap városi rendezvény legyen, a város 

rendezi, tehát társadalmi célú pályázatként ne fogadják be.  

 

Hermann Istvánné elnök kérte, szavazzanak Sólyom Jöran bizottsági tag javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

8/2018. (IV.4.) TSPBB határozata 

az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet pályázatáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet OKSZIK közreműködésével benyújtott 

pályázatát nem fogadta el. Javasolta, hogy a Semmelweis nap városi rendezvényként kerüljön 

megrendezésre. 

 
Felelős:  Hermann Istvánné elnök 

 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület Öregfiúk Labdarúgó Csapata  

 

Szabó Mihály bizottsági tag tájékoztatta a jelenlévőket, hogy tegnap az összevont bizottsági ülésen is 

szóba került, hogy ez nem egy külön egyesület, vagy szakosztály, hanem egy költségvetési 

támogatásban részesülő szakosztálynak a csapata. Ezért elhangzott két módosító javaslat is. Az egyik, 

hogy a támogatási szerződésben (amit a költségvetésből kap az OSZE labdarúgó szakosztálya) 

szerepeljen, hogy valamennyi labdarúgó csapatát abból az összegből támogassa. Ebbe beletartozik az 

Öregfiúk Labdarúgó Csapata is. És mint ilyen, költségvetésből támogatásban részesülő szakosztály 

nem jogosult a társadalmi és sportcélú pályázaton való részvételre, mert ez kizáró ok. Ezt Sallói István 

szakosztályvezető tudomásul vette.  

 

Hermann Istvánné elnök javasolta, hogy az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Öregfiúk Labdarúgó 

Csapatának pályázatát utasítsák el. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

9/2018. (IV.4.) TSPBB határozata 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Öregfiúk Labdarúgó Csapatának pályázatáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Öregfiúk Labdarúgó Csapatának pályázatát nem 

fogadta el.  

 
Felelős:  Hermann Istvánné elnök 

 

Szülők és Pedagógusok a Gyermekekért Alapítvány - külső kamerarendszer  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag a külső kamerarendszer bővítésére benyújtott pályázattal kapcsolatban 

elmondta, ez vagyonkezelési probléma. Javasolta, hogy a vagyonkezelő ezt saját hatáskörében oldja 

meg.  

 

Hermann Istvánné elnök javasolta, hogy a Szülők és Pedagógusok a Gyermekekért Alapítvány külső 

kamerarendszer bővítése céljára benyújtott pályázatát utasítsák el.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

10/2018. (IV.4.) TSPBB határozata 

a Szülők és Pedagógusok a Gyermekekért Alapítvány pályázatáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a Szülők és Pedagógusok a Gyermekekért Alapítvány külső kamerarendszer bővítése 

céljára benyújtott pályázatát nem fogadta el.  

 
Felelős:  Hermann Istvánné elnök 

 

Ezt követően a bizottság tagjai a társadalmi célra benyújtott pályázatokat tárgyalták végig egyesével.  

 

Az Alapítvány az egészséges óvodásokért részére 300 E Ft támogatást javasoltak és a támogatási célok 

közül az esőköpenyt és a gumicsizmát nem fogadták el. 

A Bakfark Bálint Alapítvány részére 250 E Ft támogatást javasoltak és a támogatási célok közül a 

zsűri tiszteletdíját nem fogadták el. 

A Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány részére 400 E Ft támogatást javasoltak és a támogatási 

célok közül a tiszteletdíjat nem fogadták el. 

A Brunszvik Óvodásokért Alapítvány részére 250 E Ft, a Dr. Balogh Tibor Oroszlány Egészségügyi 

Alapítvány részére 0 Ft támogatást javasoltak. 

 

A Falu- Hagyományőrző és Kulturális Egyesület pályázatával kapcsolatban Károlyiné dr. Plóza 

Melinda jogi referens jelezte, az igényelt támogatásból 500 E Ft a sátorbérlés, ami nagy költség.  

A bizottsági tagok kérdésére válaszolva elmondta, az egyesület egyéb bevétele az 1%, illetve az 

egyesület működteti a II. Rákóczi Ferenc Kultúrházat. A működési költségek felét az egyesület fizeti, 

a másik felét az önkormányzat. Az egyesület részére a bizottság tagjai 1 M Ft támogatást javasoltak. 

 

A Generációk Egymásért Alapítvány A/ pályázatára 100 E Ft, B/ pályázatára 300 E Ft, a Gyermekeink 

Egészségéért Környezetünk Védelméért Alapítvány részére 300 E Ft, a HÉBÉ Alapítvány a 

Művészetoktatásért részére 300 E Ft támogatást javasoltak.  

 

Hermann Istvánné elnök a Ments meg! Oroszlányi Állatvédő Egyesület részére 150 E Ft támogatást 

javasolt.  

 

A bizottság tagjai az egyesület támogatásáról külön szavazásban egyeztek meg.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag felvetette, hogy a Mirandolina Tehetségkutató és Esztétikus Mozgásért 

Alapítvány pályázati céljai között a tavalyi évben is szerepelt a projektor és vetítővászon. 

 

Keltai Erika ügyintéző tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az alapítvány tavaly nem vásárolt sem 

projektort, sem vetítővásznat. A támogatási célok között a támogatott szervezet rangsorol. 

 

A tagok az alapítvány részére 1 M Ft, a Munkás Szent József Templom Oroszlányban Alapítvány 

részére 200 E Ft, az OKSZIK Kertbarátok Köre részére 50 E Ft támogatást javasoltak.  

 

Hermann Istvánné elnök az OKSZIK Magyar Ellenállók és Antifasiszta Szövetségének Oroszlányi 

csoportja részére 50 E Ft támogatás javasolt.  

 

A bizottság tagjai a szervezet támogatásáról külön szavazásban egyeztek meg. 

 

A bizottsági tagok az OKSZIK Baba-Mama Klub részére 200 E Ft, az OKSZIK Borbálai Nyugdíjas 

Klub részére 60 E Ft, az OKSZIK Cirill Táncstúdió részére 350 E Ft támogatást javasoltak. 
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Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens az OKSZIK Fénnyel Festők Fotóklubja pályázatával 

kapcsolatban elmondta, a klub vezetője jelezte, olyan sok textil fotópapírt vásárolnak, hogy a CEWA 

cég 50%-ban ad nekik kedvezményt. Így a klub vezetőjének véleménye szerint megszerezték a 

támogatás 50%-át a cégtől. 

 

A bizottság tagjai a fotóklub részére 200 E Ft támogatást javasoltak. 

 

Hermann Istvánné elnök az OKSZIK Kále Lulugyi Hagyományőrző Együttes részére 150 E Ft 

támogatást javasolt.  

 

A bizottság tagjai az együttes támogatásáról külön szavazásban egyeztek meg. 

 

Az OKSZIK Oroszlány Város Diáksport Bizottság pályázatával kapcsolatban Sólyom Jöran 

bizottsági tag felvetette, miért nem a gimnáziumnál pályázik. Így a gimnázium kétszer pályázik. 

Felvetette, hogy ez miért nem sport támogatás, miért társadalmi? 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, azért, mert az OKSZIK vállalta fel az 

adminisztrációját.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag sem értett egyet azzal, hogy a Diáksport Bizottság nem a 

gimnáziummal pályázik. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, a Diáksport Bizottság az egész városé, csatlakozhatna hozzá 

bármelyik iskola. Jelezte, ugyanilyen a Benedek Alapítványa. Egyetértett azzal, hogy teremtsenek 

tiszta viszonyokat. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag felvetette, működhet-e egy sportszervezet az OKSZIK-on belül? 

Fizikailag a gimnáziumban működik a diáksport bizottság.  

Javasolta, állítsanak össze egy új pályázati felhívást, hogy ezeket a visszásságokat elkerüljék. 

 

Hermann Istvánné elnök az OKSZIK Oroszlány Város Diáksport Bizottság részére 300 E Ft 

támogatást javasolt.  

 

A bizottság tagjai a diáksport bizottság támogatásáról külön szavazásban egyeztek meg. 

 

A bizottsági tagok az OKSZIK Rajz és Művészet Szakkör részére 20 E Ft, az OKSZIK Szíjj Irma 

Városi Énekkar részére 100 E Ft, az OMBKE Oroszlányi Szervezete részére 100 E Ft, Oroszlány 

Barátainak Köre részére 900 E Ft, az Oroszlány és Térsége Civil Szervezeteinek Egyesülete részére 

500 E Ft támogatást javasoltak. 

 

Hermann Istvánné elnök az Oroszlányért Polgári Egyesület részére 30 E Ft támogatást javasolt.  

A bizottság tagjai az egyesület pályázatával kapcsolatban külön szavazásban egyeztek meg. 

 

Az Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület részére a bizottság tagjai 1.700 E Ft 

támogatást javasoltak. Az egyesület támogatási célja közül a karmester tiszteletdíját nem fogadták el. 

 

Az Oroszlányi Bányász Népdalkör Egyesület részére 300 E Ft támogatást javasoltak. 

 

Az Oroszlányi Bányász Szolidaritási és Kegyeleti Alapítvány részére 250 E Ft támogatást javasoltak, 

az alapítvány támogatási célja közül a színpadot és hangtechnikát, valamint a dottót nem fogadták el. 
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A bizottsági tagok az Oroszlányi Evangélikus Gyülekezeti Alapítvány részére 500 E Ft, az Oroszlányi 

Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére 600 E Ft, az Oroszlányi Rákóczi Szövetség Millenniumi 

Alapítvány részére 200 E Ft, az Oroszlányi Szegényeket Támogató Alapítvány részére 250 E Ft, a 

Szülők és Pedagógusok a Gyerekekért Alapítvány részére (A Hunyadi Mátyás Iskola sportcéljai 

támogatásául) 300 E Ft, a Vakok és Gyengénlátók KEM Egyesülete részére 200 E Ft, a C-26 

Postagalamb Sport Egyesület részére 20 E Ft, az Orka Oroszlányi Búvárklub részére 150 E Ft, az 

Oroszlány Középiskoláiért Alapítvány (Hamvas Béla Gimnázium) részére 300 E Ft támogatást 

javasoltak.  

 

Mivel Sólyom Jöran bizottsági tag jelezte, el kell hagynia a bizottság ülését, így a jelenlévő bizottsági 

tagok megállapodtak, hogy felfüggesztik a napirendi pont tárgyalását és azt az április 11-ei, rendkívüli 

ülésükön tárgyalják tovább. 

 

Miután több kérdés, észrevétel nem volt, Hermann Istvánné elnök a bizottság ülését 15 óra 15 

perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Hermann Istvánné  

 elnök   bizottság tagja  

 

 

 

  Kelemen Gabriella 

  jegyzőkönyvvezető 


